
Zápisnica
Z členskej schÓdze Mo SRZ Bánovce ďBebr' konanej dňa I3.9.2O2O o 9.00 hod.

v Mestskom kulturnom stredisku Biínovce n/Bebr.

Prítomní členovia Mo SRZ Bánovce ďBebr. podl,a prezenčnej listiny.

Hostia: Ing. Jozef Lauš _ delegát rady SRZ

Pred rokovaním si prítomní členovia Mo SRZ Bánovce ďBebr. minútou ticha uctili
pamiatku zosnulých členov.

Rokovanie členskej schódze Mo SRZ Bánovce n/Bebr. otvoril Ing. fuchard Makýš,
privítal prítomných a oboznámil ich s programom.

Program č|enskej schódze Mo SRZ Bánovce n/Bebr.

l. Otvorenie
2. YoÍbapracovného predsedníctva, mandátovej, návrhovej komisie, zapisovateťaa

skrutátorov
3' Správa mandátovej komisie
4. Schválerrie programu členskej schódze
5. Správa kontrolnej komisie, plnenie uznesení a plánu hlavných úloh 2019
6. Správa o činnosti qýboru Mo SRZ
7. Správa o finančnom hospodarení zarok2}|9 anávrh rozpočtu narok20D0
8. Správa o plnení pláne zarybneniazarok2}I9 ap|ánzaryÉnenia na rok2020
9. Správa disciplinarnej komisie
10. Plán hlavných úloh na rok 2020
1 l. Diskusia
|2. Záver

K BODU č. 2
1. Ing. Richard Makýš predloŽii návrh na z|oženie predsedníctva: predseda: Marián Broniš
členovia: Dušan Jankovič, Ing. Richard Makýš' I]ubomír Lauš, Vladimír Jurkovič, Ing. Jozef
I,auš

Počet prítonrných členov Mo SRZ Bánovce nlBebr,: 57
Hlasovanie
Za.: 57 Proti: 0 ZcJržal sa., 0

Členská schódza uznesením č.1 volí pracovné predsedníc tvo v z|ožení predseda: Marirín
Broniš členovia: Dušan Jankovič, Ing. Richara. uutys, Lubomír Lauš, Vladimír Jurkovič,
Ing. JozefLauš

2. Ing, Richard Makýš predloŽil návrh na z|oženie mandátovej komisie: predseda: Ing.
Martin Trančík, členovia: Jozef Mat'avka, Luboš Mikulovský
Hlasovanie
Za.. 57 Proti', 0 Zclržal sa.. 0



Clenská schódza uznesením č. 2 volí mandátovú komisiu v z|ožení predseda: Ing.
Matin Trančík, členovia: Jozeť Maťavka, I]uboš Mikulovský

3'. I'g. Richard Makýš predložil návrh na z|oženie návrhovej komisie: predseda: Ing. Peter
Cieďaský' členovia: Ing. Róbert Praženec, JUDr. Peter Svetlík
Hlasovanie
Za: 57 Proti: 0 Zdržal sa: 0

Členská schÓdza uznesením č. 3 volí návrhovú komisiu v z|oženípredseda: Ing. Peter
Čieďaský, ělenovia: Ing. Róbert Praženec,JUDr. Peter Svetlík

4. Ing. fuchard Makýš predložil návrh na zapisovatefku Ing. Máriu Pet'ovskú
Hlasovanie
Za: 56 Proti: 0 Zdržal sa: l

Členská schódza uznesením č. 4 volí za zapisovatel'ku Ing. Máriu Peťovskú

5. lng' fuchard Makýš predloŽil návrh na overovateťov zápisnice Dušana Čanigu a Romana
Laurinca
Hlasovanie
Za,. j5 Proti: 0 Zdržal sa: 2

Členská schódza uznesením č. 5 volí overovatel'ov zápisn ice v z|ožení Dušan Čaniga
a Roman Laurinec

6. Ing' Richard Makýš predloŽil návrh skrutátorov v zložení Lubomíra Kosibu a Ing. Štefana
Cidorika
Hlasovanie
Za: 56 Proti., 0 Zdržal sa: ]

Členská schódza uznesením č. 6 volí skrutátorov v z|ožení Lubomír Kosiba a Ing. Štefan
Cidorik

K BODU č. 3
Správu mandátovej komisie /príloha č.I/ preďniesol predseda mandátovej komisie Ing.

Trančík Martin o 9:|2 hod. Z celkového poč1u 893 ělónov Mo SRZ Bánovce n/Bebr.
oprávnených voliť, je prítomných 57, to je 6,38 oÁ' dnešná ýročná ělenská schódza nie je
uznášania schopná
Hlasovanie
Za: 57 Proti: 0 Zdržal sa: 0

Členská schÓdza uznesením č. 7 berie na vedomie správu marrdátovej komisie.

Ing. Richard Makýš predložil návrh o konaní členskej schódze, hlasovaním prítomní členovia
rozhodnú o konaní členskej schÓdze
Hlasovanie
Za: 56 Proti: ] Zdržal sa., 0

Členská schódza uznesením č. 8 schval'uje konanie členskej schÓdze

K BoDU č. 4
. .. -Predsedajúci rT.^ li:F:a Makýš predloŽil na schválenie program členskej schódze/príloha č.2/ konanej 13.9,2020, predioŽéný program nebol poo,,é,'.ňy ani dop1nený
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Hlasovanie
Za: 57 Proti: 0 Zdržal sa: 0

Členská schódza uznesením č. 9 schval'uje program Členskej schódze Mo SRZ v
Bánovciach n.Bebr. konanej dřn 13.9.2020

K BODU č. 5
Spráw kontrolnej komisie, predniesla predsedníčka kontrolnej komisie Ing. Mária

Pet'ovská /príloha č. 3l plnenie uznesení a plnenie plánu hlavných u|oh za rok 2019
predniesol Dušan Jankovič lpríloha č, 4/. Prítomní členovia nemali otazky ani pripomienky
k predloŽenej správe.
Hlasovanie
Za.' 56 Proti: ] Zdržal sa: 0

Členská schódza uznesením č. 10 berie na vedomie správu kontrolnej komisie Mo SRZ
Bánovce ďB. o kontrole plnenia uznesení prijatých na ýročnej členskej schÓdzi ďřru7.4.2019
a mimoriadnej členskej schódzi 18.10.20l9 a plánu hlavných u|ohzarok 2019

K BODU č. 6
Správu o činnosti qýboru Mo SRZ Bánovce n/Bebr. predniesol predseda Mo SRZ

Bánovce ďBebr. Marián Broniš /príloha č. 5/
Prítomní členovia nemali otázky ani pripomienky k predloŽenej správe.
Hlasovonie
Za.. 57 Proti.. 0 Zdržal sa,' 0

Členská schódza uznesením č. 11 berie na vedomie správu o činnosti výboru Mo SRZ
Bánovce n'Bebr. za rok 20|9

K  BODU č.7
Správu o finančnom hospodáreni zarok2O|9 anávrh rozpočtu na rok 2020 predniesol Ing.

Richard MakýŠ /príloha č'6/
Prítomní členovia nemali otéuky, pripomienky ani doplňujúci návrh k predloŽenej správe.
Hlasovanie
Za.. 57 Proti: 0 Zdržal sa'. 0

Členská schÓdza uznesením č,. 12 alberie na vedomie správu o finančnom hospodárení
Mo SRZ Bánovce n.Bebr. zarok2019
b/ schval'uje návrh rozpočtu Mo SRZ Bánovce n.Bebr. narok2O2O

K BODU č. 8
Správu o plnení plane zarybnenia za rok2019 ap|an zarybnenia na rok 2020 predniesol

Lauš Lubomír /príloha č.7/
Prítomní členovia nemali otázky, pripomienky ani doplňujúci návrh k predloŽenej správe.
Hlasovanie
Za'' 56 Proti: ] Zdržal sa.. 0

Členská schódza uznesením č. 13 berie na vedomie spráw o plnení plánu zarybnenia Mo
SRZ Bánovce n.Bebr. zarck2019 ap|ánzarybnenia Mo SRZ Bánovce n:Bebr. narok2O2}

K BODU č. 9
Správu disciplinárnej komisie zarck2019 predniesol Mgr. Igor Sukenik /príloha č.8/

Prítomní členovia nemali otazky ani pripomienky k predloŽeněj správe.
Hlasovanie 

0 7r]yžttl cn. nZa: 57 Proti: 0 Zdržul sa: 
? -



Členská schódza uznesením č. 14 berie na vedomie správu disciplinárnej komisie Mo SRZ
Bánovce n.Bebr. za rok 2019

K BODU č. 10
Plán hlavných úloh na rok 2O2O ptedniesol Dušan Jankovič /prítoha č.9/

Prítomní členovia nemali otázky, pripomienky ani doplňujúci návrh k predloženému návrhu
Hlasovanie
Za.' 57 Proti: 0 Zdržal sa: 0

Členská schódza uznesením č. 15 schval'uje Plán hlavných úloh Mo SRZ Bánovce
ďBebr. na rok 2020

K BODU č. 11
Diskusia:

l ' Ing. JozefLauš
Vysvetlil Zrneny vo vedení SRZ, zároveň situáciu s CoVID 19 v súvislosti s rybárstvom.

Vysvetlil ako postupuje legislatívna komisia s návrhmi k novelám' ktoré musia byť do konca
roka. Hlavný ciel aby orgarrizačné z|ožky máli váčšiu právnu subjektivitu.

Je potrebné starať sa o čistotu a poriadok okolo vód, fu chýbajú hodiny brigád hlavne
tých, ktorí radšej zap|atia. Je na zvétžení zýšit'poplatok za neoďpracovanú hodinu.

K zarybneniu, niektoré druhy qýb hynú, preto navrhujú doplniť ako nový druh jeseter
ruský, nie ako lovnú rybu'

2, Branislav Gerbel
obďrža| oznámenie o začatí disciplinárneho konania' k nadmernémuzakrmovaniu" ktoré

chcel rieŠit'.
Ing. JozefLauš

Disciplinrírne konanie rieši komisia, avšak
podporuje dusík a spósobuje úhyn qýb, čo sa
Svinná.

zároveň vysvetlil, ako nadmerné zakrmovanie
pred tromi rokmi stalo aj na vodnej nádržj

3, Minárik
Čo robí ýbor s prístupovou cestou k vodnej nádržiHaláěovce - nános blata

Lubomír Lauš

^- _ Čjstenie prístupovej cesty k vodnej náďržiHaláčovce od nánosu blata nie je v silách Mo
SRZ. Je povinnost'ou užívateťov pozemkov nad komunikáciami vysievať hustó siate porasty,
čo by zamedzilo splavovanie ornice.
Marián Broniš

Vyvolat' rokovanie, žiadať zasiat' trva|ý trávnaý porast v šírke 10.l5m od obce po okál'

4, Mgr.Igor Súkeník

^ A\ý je postoj k rastlinstw vo vodnej nádrŽi Prusy, aj keď ja voda pekná.
Stanislav Petreje

Vysvetlil skutočnosť' čím je voda čistejšia, slnko svieti hlbšie, je tam hmyza kyslík, čopodporuj e rast rastlín'
Ing. JozefLauš

Vysádzanie amura, nie však veťkého. MóŽe vytvárať melioráciu, je potrebné zvétžiť,
niektoré rastliny likviduje niektoré nie. 
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5, Marián Broniš
Máme záujem stať sa majoritným vlastníkom pozemkov na vodnej nádrži Haláčovce

vykupovaním pozemkov. Pozemky vykupujú aj naši členovia za účelom výstavby bez
zák|adových stavieb pre relax.

Vyňatie vodnej nádrže Haláčovce nie je možné. VN Brezolupy ako i VN Nedašovce sú
malé, ponúknutu rieku Bebravaradaneschválila, pripadala by do úvahy iba VN Prusy'

K BODU č. 12
Program schódze bol vyčerpaný, na záver predsedajúci poďakoval za učasť,aktivitu na

schódzi, poprial všetko dobré a úspešnú rybarsku sezónu.

V Bánovciach nad Bebravou" 13.9.2020

M..ťM;iáAá;;;;šIng. Mária Peťovská
zapisovatel'ka predseda MO SRZ

/).r,--'
Overovatelia: Romanlaurinec (4"-J


